《单词百科:farmlands是什么意思?farmlands怎么发音?farmlands的解释和用法》

英语单词farmlands是什么意思?farmlands怎么读?farmlands怎么发音?美加网为您整理了farmlands的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



farmlands怎么读

farmlands的读音:['f :mlændz]

farmlands的意思

1、n.农田,耕地,牧地(farmland的名词复数);

farmlands的双语例句

1. Starting emptyhanded he had accumulated vast farmlands, built houses, raised this large family.

他想:他从前怎样苦学出身,得到功名,做了多年的官,造就了这一份大家业,广置了田产,修建了房屋,又生了这些儿女和这许多孙儿、女和重孙.

2. I was visiting a physicist in this office tower jutting from his Illinois farmlands.

那时我正访问一位物理学家,他的办公室是一座耸立的伊利诺伊农场的塔楼.

3. To the north lie the flat and fertile farmlands of the Solway plain.

北边是索尔韦平原平坦而肥沃的农田。

4. Nitrogen output and transportation observation was conducted in surface runoff plots of different purple soil farmlands.

研究表明:紫色土早坡地非点源氮输出以无机氮和颗粒态为主,全氮输出量不高

5. They tumble down mountainsides; they meander through flat farmlands.

它们滚滚冲下山脊, 蜿蜒穿过平坦的农田。

- 6. A panorama of carefully tilled farmlands unfolds before the visitor's eyes.
- 一幅悉心耕作的农场美景展现在来访者眼前.
- 7. They should be cut and capital expenditures on farmlands increased.

要缩小管理费,增加农田基本建设费用.

8. Nyingchi, an area with lower altitude and moist weather, has plentiful rainforests and vast farmlands.

林芝地区由于相对海拔较低,气候湿润,长有大片茂密的原始森林,农田得以开垦.

9. The mellow farmlands plane to water edge.

肥沃的田地一直延伸到水边.

10. The village chief likes to wander the farmlands to measure the huge fissures in the earth.

村长喜欢在农田里散步,观察那些大地上巨大的裂缝.

11. The first railways were built across these mountains to the new farmlands and towns.

最早的铁路是穿过山脉区到新农场和小镇的.

12. Walking the ramparts, visitors can enjoy views of windmills, vineyards and surrounding farmlands.

沿着城墙漫步, 游览者会饱览旋转的风车、 葡萄园种植、以及附近的农田等多处风光.

13. In the wedge-shaped plateau are great old cities supported by rich farmlands.

在梯形 状 的高地上,有肥沃农田赡养的著名古城.

14. There are figures of peasants busy ploughing in the farmlands.

平畴里有农民们辛勤耕地的身影.

15. It'shall be prohibited to use noxious or harmful wastes as fertilizers or for creating farmlands.

禁止将有毒、有害废物用作肥料或者用于造田.

以上是美加网为您整理的farmlands怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于farmland

s的用法、farmlands的释义

、farmlands的相关详情<mark>请点击:https://dict.tjgzz.com/farmlands</mark>